

Cider Canada / Cidre Canada – Membership Benefits And Value Document

Unapproved - Working Document. Please email info@cidercanada.ca if you have requests for services, comments or concerns

Translated - June 2021 Chenisse

This document outlines the benefits cider producers will receive as long as they are a member in good standing. This may adjust from time to time, without notice to members.

Communications

- Access to monthly newsletter
- Access to online e-mail list and/or communication tools for members-only
- Access to members-only social media platforms/communities
- Access to communicate directly with staff and board of directors
- Access to database and support documents via google drive
- Shared grant, funding or promotion opportunities

Services

- Lobbying and advocacy with the Federal Government as your representative
- Coordination of services with Provincial and International Cider Associations (Nova Scotia Cider Association, Cidre du Québec, Ontario Craft Cider Association, Northwest Cider Association, BC Farm Cider Association, Cider Institute of North America, American Cider Association)
- Access to a database of industry partners, including service providers and bloggers
- Access to discounted, cider-specific insurance & health-benefits
- Access to discounts on new and used production equipment from manufacturers
- Guaranteed promotion on Cider Canada (CC) social media 2x per year, plus additional sign-up opportunities
- Access to the CC social influencer program to distribute test product or releases to registered cider bloggers/influencers at no cost for coordination
- Access to consultation with CC staff, board and advisors related to cider-specific and organizational needs

- Access to recommended industry professional database for business practices (Lawyer, Accountant, Compliance, Marketing, Consulting etc)
- Reviews of any cider-specific grant application at no cost (Please allow 5 business days)
- Access to enter the annual Canadian Cider & Perry Awards (2022/23)
- Access to Canva Pro at no cost (first 10 to register) and various other software discounts (including products from techsoup.ca)
- Access to discount website hosting
- High-definition product and scenery photos
- Unlimited [Canadian Federation of Independent Business](#) (CFIB) access (To be confirmed - Negotiated).

Education & Training

- Access to industry-specific training in-person, online and on-demand (Free or at special membership rates)
- Access to production and business policies (Via policy exchange online)
- Access to industry specific and member discussions on industry issues (Wiki)
- Discounts to various learning opportunities, such as CiderCON TBC (USA)
- Access to a national conference at reduced membership costs (Expected 2022/2023)

Cider Canada / Cidre Canada – Document de valeur et des avantages des membres

Non approuvé - Document de travail. Veuillez envoyer un courriel à info@cidercanada.ca si vous avez des demandes de services, des commentaires ou des préoccupations.

Ce document décrit les avantages dont les producteurs de cidre recevront tant qu'ils seront membres en rang honorable. Ceci peut s'ajuster de temps en temps, sans préavis aux membres.

Communication

- Accès au bulletin mensuelle
- Accès à une liste de diffusion en ligne et/ou à des outils de communication réservés aux membres
- Accès aux plateformes/communautés de médias sociaux réservées aux membres
- Accès à la communication directe avec le personnel et le conseil d'administration
- Accès à la base de données et aux documents d'appuis via google drive
- Opportunités de subventions, de financements ou de promotions partagées

Prestations de service

- Lobbying et plaidoyer auprès du gouvernement fédéral en tant que votre représentant
- Coordination des services avec les associations de cidre provisoires provinciales et internationales (Nova Scotia Cider Association, Cidre du Québec, Ontario Craft Cider Association, Northwest Cider Association, BC Farm Cider Association, Cider Institute of North America, American Cider Association)
- Accès à une base de données de partenaires de l'industrie, y compris les fournisseurs de services et les blogueurs
- Accès aux assurances et des avantages médicaux spécifiques au cidre à un prix réduit
- Accès aux rabais sur le prix d'équipement de production neuf et usagé des fabricants
- Promotion garantie sur les réseaux sociaux Cidre Canada (CC) 2 fois par année, ainsi que des opportunités d'inscription supplémentaires

- Accès au programme d'influenceur social CC pour distribuer des produits d'expérimentation ou des communiqués aux blogueurs / influenceurs de cidre enregistrés sans frais de coordination
- Accès à la consultation avec le personnel, le conseil et les conseillers de CC en ce qui concerne les besoins organisationnels et spécifiques au cidre
- Accès à la base de données professionnelle recommandée pour les pratiques commerciales (avocat, comptable, conformité, marketing, conseil, etc.)
- Examens des demandes de subventions spécifique au cidre sans frais (Veuillez prévoir 5 jours ouvrables)
- Accès à participer aux Canadian Cider & Perry Awards (2022/23)
- Accès à Canva Pro sans frais (pour les 10 premiers à s'inscrire) et divers autres rabais sur les logiciels (y compris les produits de techsoup.ca)
- Accès à l'hébergement de site Web à prix réduit
- Photos en haute définition de produits et de paysages
- Accès illimité à la [Fédération canadienne de l'entreprise indépendante](#) (FCEI)(A confirmer - Négocié).

Éducation et formation

- Accès à une formation spécifique à l'industrie en personne, en ligne et sur demande (gratuite ou à des tarifs d'adhésion spéciaux)
- Accès aux politiques de production et d'affaires (via l'échange de politiques en ligne)
- Accès aux discussions spécifiques à l'industrie entre membres au sujet des problèmes de l'industrie (Wiki)
- Des rabais sur diverses occasions d'apprentissage, telles que CiderCON TBC (USA)
- Accès à une conférence nationale à des frais d'adhésion réduits (Prévu 2022/2023)